

香港上環文咸西街48號 信裕大廈5字樓 電話 Tel:(852)21379351 5th Floor, Suen Yue Building, 48 Bonham Strand West, Sheung Wan, Hong Kong. E-mail :ghkfal@netyigator.com

本函檔號(Our Ref.): GHKF/LTR/08/173

通 告

由於近月燃油價格上下波幅較快亦較大,令市場感到由本會每季度發放關於燃料附加費通告有滯後感覺,故此,經本月理事會議議決,調整公告機制如下:

由2008年12月1日起,本會建議各會員同業參照下列燃油附加費率表,自行按照當時燃油市場價格及各自情況,與 貴客戶訂定附加費安排。本會不再於每季度發放調整燃油附加費的訊息。

燃油附加費		
港元/每噸 (零售價)	*美元/桶	不論重吉、遠近、泛珠江三角運輸通用
1400 或 以下	18.9 或 以下	0 0
1401 - 2600	18.90 - 35.10	HKD15/20' HKD 30/40'
2601 - 3800	35.11 - 51.30	HKD30/20' HKD 60/40'
3801 - 5000	51.31 - 67.50	HKD45/20' HKD 90/40'
5001 - 6200	67.51 - 83.70	HKD60/20' HKD120/40'
6201 - 7400	83.71 - 99.90	HKD75/20' HKD150/40'
7401 - 8600	99.91 - 116.10	HKD90/20' HKD180/40'
8601 - 9800	116.11 - 132.30	HKD105/20' HKD210/40'
9801 - 11000	132.31 - 148.50	HKD120/20' HKD240/40'
11001 - 12200	148.51 - 164.70	HKD135/20' HKD270/40'
12201 - 13400	164.71 - 180.90	HKD150/20' HKD300/40'

* 此美元參考價是本會從 "石油輸出國組織 (OPEC)" 網頁的資料庫抽取 2004-2008 年初每桶美元原油平均價後,再與同期香港柴油港幣零售價對碰,找出此兩組價格的走勢關係,計出一個共同平均系數,再以此系數推算出本附加費表的美元價格值。

粤港船運商會有限公司 謹啟 2008年11月28日



香港上環文咸西街48號 信裕大廈5字樓 電話 Tel:(852)21379351 5th Floor, Suen Yue Building, 48 Bonham Strand West, Sheung Wan, Hong Kong. E-mail :ghkfal@netyigator.com

本函檔號(Our Ref.): GHKF/LTR/08/173

Notice

The recent violation of oil price has rendered the Association quarter review and announcement of BAF surcharge unable to catch up with the updated changes of oil price. In November meeting of the Association, it is resolved that, to replace of quarter announcement, with effective from the 1st December 2008, the Association suggests members to quote their BAF surcharge tallied to the market oil price with the attached table scale as frequently as practical to reflect market reality.

Bunker Surcharge		
HK\$ / ton (Retail price)	*US\$ per barrel	Applicable to all laden and empty containers
		to and from PRD ports
1400 or below	18.9 or below	0 0
1401 - 2600	18.90 - 35.10	HKD15/20' HKD 30/40'
2601 - 3800	35.11 - 51.30	HKD30/20' HKD 60/40'
3801 - 5000	51.31 - 67.50	HKD45/20' HKD 90/40'
5001 - 6200	67.51 - 83.70	HKD60/20' HKD120/40'
6201 - 7400	83.71 - 99.90	HKD75/20' HKD150/40'
7401 - 8600	99.91 - 116.10	HKD90/20' HKD180/40'
8601 - 9800	116.11 - 132.30	HKD105/20' HKD210/40'
9801 - 11000	132.31 - 148.50	HKD120/20' HKD240/40'
11001 - 12200	148.51 - 164.70	HKD135/20' HKD270/40'
12201 - 13400	164.71 - 180.90	HKD150/20' HKD300/40'

* The Association obtained the average price in USD per barrel for the period from 2004 to early 2008 from the web site of OPEC. The figures were used to compare with the retailing price in Hong Kong of the same period, and a correlation factor of the 2 sets of data was found. The scales in USD indicated in the Association BAF Table were calculated based on this correlation factor.

Guangdong and Hong Kong Feeder Association Limited 28th November, 2008